



Unisol W

Gebrauchsanweisung:

Zusatzmittel zur verbesserten Wachslösung für die Anwendung in Ausbrühgeräten (nicht schäumend, nicht emulgierend).

Dosierung:

Entsprechend der Wasserfüllmenge des Ausbrühgerätes wird Unisol W als 1 %-ige Konzentration dosiert (z. B. 500 ml auf 50 l Wasser).

Verwendung:

Unisol W dem kalten Wasserbad zugeben und wie gewohnt aufheizen. Sprühfunktion des Ausbrühgerätes erst nach Erreichen der Arbeitstemperatur aktivieren!

Inhalt:

Nichtionische Tenside, Konservierungs- und Stellmittel, Farbstoff

Lieferform:

Art.-Nr. 4392	2 x 1 l-Flasche
Art.-Nr. 4393	5 l-Kanister

Unisol W ist beim Umweltbundesamt (UBA) nach dem Wasch- und Reinigungsmittelgesetz (WRMG) unter der UBA: 5062 0004 zugelassen.

Juli 2006/MT/ks

Dreve Dentamid GmbH, Max-Planck-Str. 31, 59423 Unna / Germany
Tel.: ++49 2303 8807-0 Fax: ++49 2303 8807-55
info@dreve.de www.dreve.com



Unisol W

Instruction for use:

Additive for the improved wax-solving for the use in boiling-out units (non-foaming, non-emulsifying).

Dosage:

According to the water filling quantity of the boiling-out unit Unisol W is dosed as 1 % concentration (e.g. 500 ml to 50 ltr. water).

Field of Application:

Add Unisol W to the cold water bath and heat up as usual. Activate the spraying function of the boiling-out unit not until the working temperature is achieved!

Contents:

Non-ionic surfactants, preservatives, dyestuff

Available size:

Item-No. 4392	2 x 1 ltr. bottle
Item-No. 4393	5 ltr. canister

Unisol W is admitted by the Umweltbundesamt "Federal Agency for Environment" according to the Wasch- und Reinigungsmittelgesetz „guideline for washing and cleaning agents” UBA: 5062 0004.

July 2006/MT/ks

Dreve Dentamid GmbH, Max-Planck-Str. 31, 59423 Unna / Germany
Tel.: ++49 2303 8807-0 Fax: ++49 2303 8807-55
info@dreve.de www.dreve.com